
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 16. april 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 339
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange konventionspas der er udstedt til
udlændinge, der er anerkendt som flygtninge i henhold til flygtningekonventio-
nen af 28. juli 1951. Af besvarelsen må gerne fremgå antallet af udstedte kon-
ventionspas årligt de seneste ti år, samt (om muligt) det totale antal konventi-
onspas udstedt gennem alle årene.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Langballe (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Langballe@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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